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      Аннотация

    
        
          Объектом настоящего исследования является участок ограждающей дамбы ПК 11-13 золошламонакопителя в г. Темиртау, Республика Казахстан.
Предмет исследования – устойчивость гидротехнического сооружения.
Основная цель работы – разработать технические решения по ремонту участка дамбы для обеспечения устойчивости ограждающей дамбы.
Задачи – определение причин проблемы на исследуемом участке, обоснование и описание технических решений, расчет скважин системы водопонижения, расчет устойчивости ограждающей дамбы на строительный период и эксплуатационный период.
        

        
          The object of the research is the section 11-13 of the ash dump of the dam in Temirtau City, Republic of Kazakhstan. 
The subject of the research is the stability of the structure.
The aim is to develop technical solutions for the maintenance and repair of the section in order to ensure the stability of the dam.
The objectives are to identify the causes of the issues at the section, to justify and describe technical solutions, to calculate the amount of the lowering wells and to estimate filtration and stability of the dam during the reconstruction and operation period.
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